

**学生居家自主学习任务表**  
**Students “Study-From-Home” Task List**

班级 Class: 高中一商科 Senior 1 Commerce (C11, C12, C13)

学习日期 Learning Period: 29<sup>th</sup> Jun 2020 – 3<sup>rd</sup> July 2020

科目 Subject	学习范围 Scope of Study	需完成作业 Task to Complete	备注 Notes
华文 (C11)	第十一课: 孔雀东南飞 写作课: 应用文	1. 学生完成课后练习。 2. 学生完成课堂习作。	请学生将课文笔记做在长簿子(笔记练习簿), 若无长簿, 则单线纸先代替, 开学后再完好贴入长簿。
华文 (C12, C13)	第十一课 孔雀东南飞	C12: 完成课后练习 C13: 完成 PPT 课件练习	把练习作答在练习簿。没有练习簿的同学, 请作答 Test Pad, 开学后再贴进练习簿。
初级华文	第九课电子书包	生字(九) 成语谚语(九) 阅读生词、课文(九)	请学生到网上平台下载阅读理。
Bahasa Malaysia	Unit 8 - Syair Definisi Orang Berakal Unit 8 - Penterjemahan	Latihan - Kefahaman (KOMSAS - Syair). Menterjemahkan teks Bahasa Cina kepada teks Bahasa Malaysia.	Pelajar perlu menyiapkan semua latihan yang telah ditetapkan dalam test pad.
English (3A1)	Unit 4 - Laughter the best medicine Reading - Three Men in a Boat Listening - Multiple Choice Vocabulary - Laughter Grammar - Mixed Tenses	Apply the skimming and scanning skills to attempt the comprehension questions. Apply listening skills and attempt the multiple choice questions. Complete the sentences with appropriate vocabulary related to laughter. Identify the grammar forms (mixed conditionals) and complete the sentences appropriately.	Student's Book and Workbook - try out the exercises on reading, listening, vocabulary and grammar. Answers will be elicited during E-teaching and learning.
English (3UI)	Writing of Thesis Statements Online Test Prefixes/suffixes	1. 3 Topics to be given 2. Mixed Grammar Test 3. Online Resource	Exercises given for E-teaching
English (3I1)	Unit 4: Out of this world Space Exploration Use of English: be going to; will and be going to Focus on Writing: Unit 2	E-teaching lesson: -Unit 4: Course book Pg. 38-39, Workbook Pg. 31-32 Unit 2 Discussion Essay: Coursebook Pg. 123	Answers will be discussed during the E-teaching lesson.
English (3E1)	Unit 4 : Life Online (Vocabulary) (Writing)	a) Read and understand to answer various forms of questions. b) Skim and scan for main ideas and specific information. c) Write an opinion essay. d) Complete the worksheets given by the teacher.	Answers will be discussed as a whole in the E-learning platform.

<b>English (3E2)</b>	In the Media - Grammar	-Complete the sentences using <i>for</i> or <i>since</i> . Answer Exercise 1, 2 and 3 on Pg.51 in Student's Book. -Complete the conversation using the <i>Present Perfect Continuous</i> of the verbs in brackets. Answer Exercise 4, 5 and 6 on Pg.51 in Student's Book.	-Refer to Grammar Reference on Pg.110 in Student's Book.
<b>English (3R1)</b>	Unit 6: Risk (Writing)	Students write short descriptions about their first day in school, an amazing experience and a terrible day.	Answers will be discussed as a whole in the E-learning platform.
<b>Mathematics</b>	Chapter 7: Trigonometric Functions of any angle 7.1 Quadrant 7.2 Definition of Trigonometric Functions of Any Angle	-Read notes chapter 7 -Homework: a) Class Exercise 1, 2 b) Exercise 7.1, 7.2	1. 所有的习题须在规定的时间内完成。 2. 须用黑或蓝色笔将答案写在 test pad 上。 3. 写上姓名，开学需呈科任教师批阅。
<b>地理 (C12)</b>	第七章：矿物、岩石与土壤 第三节：土壤	学生完成笔记	学生需要在特定时间内完成作业和测验。 网上学习平台上之作业请呈交到网上学习平台。
<b>Bookkeeping &amp; Accounts (C11)</b>	Chapter 10	Textbook Pg 3-8 to 3-10 Practice 1 to 3	Answer in Book 1 Will discuss during E-teaching lessons.
<b>Bookkeeping &amp; Accounts (C12)</b>	Chapter 10: Financial Statements	Textbook Chapter 3 Practice 1-3 (Income Statement)	Answers have to be written on test pad.
<b>Bookkeeping &amp; Accounts (C13)</b>	Chapter 10: Financial Statements	Textbook Chapter 3 Practice 1-3 (Income Statement)	Answers have to be written on test pad.
<b>商业学 (C12)</b>	单元六：国内付款方式	大明欲了解租购与赊购方式。试就“拥有权”，解释两者的不同。	功课写在练习簿，若没有练习簿，请写在 test pad。
<b>Business Studies</b>	Chapter 7 Warehousing - Part 2	Structured Exercise Questions Discussion	Compulsory to complete the exercise. Discuss when school reopens.
<b>经济学 (C11)</b>	第 4 章 市场效率与政府干预 第五章 消费行为的研究	第 4 章-复习 Pg. 118-126 第五章-课本 Pg. 12	学生必须先阅读课本然后完成作业。
<b>经济学 (C13)</b>	第 5 章 消费者行为的研究	课本选择题和作答题。	答案写在单线纸或簿子。
<b>Economics</b>	Chapter 4 Theory of Consumer Behaviour – Part 1	Exercise Textbook Pg. 106 Section B Structured Question 1 only.	Compulsory to complete the exercise. Discuss when school reopens.

<b>美术</b> <b>C11 / C12 /</b> <b>C13</b>	平面设计作业	请到网上学习平台 下载作业资料	每星期至少完完成一张美术作品。
<b>STEAM</b> <b>Education</b>	Digital Tools II F2 Create an information kiosk (Pg. 78 - 82)	To complete Digital Tools II F2 Create an information kiosk	-Please read the important instructions carefully (PDF file) on the E-learning platform. -Please get your e-book open and ready before the start of the class.